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Nyhedsbrev oktober 2023 

Bestyrelsen 
Vores formand Finn Muchitsch, har af personlige årsager trukket sig fra formandsposten 
med øjeblikkelig virkning. Dette betyder at Berit Honore er konstitueret formand indtil næste 
generalforsamling. Bestyrelsen samles den 15.11.23 – og herefter kommer der en 
udmelding om roller indtil næste generalforsamling. 
Vi takker Finn for et kæmpe arbejde for G/F Kisserup Enge. 

 
Hegnsudvalget 
Her kommer bestyrelsen med en ny dato, som bliver til foråret. 

 
Trapper 
Der er ikke lykkedes af få frivillige hænder til denne opgave, så bestyrelsen vil få et tilbud på 
denne opgave, så dette kan blive igangsat.  
 
Bump 
Bestyrelsen indstiller til at alle bump fjernes I Kisserup Enge, og der nedsættes et udvalg til 
hvordan vi kan fartbegrænse og skabe sikkerhed på vejene, uden at vores grundejere bliver 
generet af det. 
Da bump er vedtaget på en generalforsamling, indkaldes der snarest til en ekstraordinær 
generalforsamling, med eneste punkt, at nedtage alle bump. 
 
Kystdigeprojekt - -status 
 

Status (september 2023) fsva. kystbeskyttelsesprojekt ved sommerhusområdet Kisserup, Tuse 
Næs (Projekt Kystbeskyttelse) 
 
Holbæk Kommune har over sommeren 2023 udarbejdet udbudsmateriale. Projektet er ultimo 
august blevet sendt i udbud til 3 rådgivere, og de indkomne udbud vil i oktober 2023, og 
præsenteres for borgerfølgegruppen. Forslagene vil vurders, og kommunen vil efterfølgende 
vælge en rådgiver. De inviterede rådgivere skal give tilbud på udarbejdelse et forslag til 
kystbeskyttelsesprojekt, som gør projektet mere og mere specifikt og konkret. Det skal 
understreges,  at det er kommunen der har beslutningskompetencen. 
 
Repræsentanter fra Kisserup Enge er som tidligere omtalt en del af borgerfølgeruppen, og har 
sammen med repræsentanter fra de andre berørte grundejerforeninger deltaget i en række 
møder med kommunen (senest d. 21. Juni), hvor forskellige problemstillinger er blevet 
præsenteret af kommunen, og  repræsentanterne er blevet orienteret om planlægning, og 
fremdrift af projektet, og har bidraget med diskussion og kommet med input til kommunens 
overvejelser og beslutninger. I oktober bliver borgerfølgegruppen præsenteret for de indkomne 
tilbud. 
 
Tidsplanen for udbuddet: 
 
30. august – 30. september: Udbudsperiode 
 



3. oktober: Møde med borgerfølgegruppe  
 
4. oktober: Præsentation af tilbud fra bydende til kommunen 
 
Midt oktober: Gennemgang af tilbud og valg af rådgiver 
 
Slut oktober: Indgåelse af kontrakt 
 
 
Den overordnede tidsplan for hele projektet tilpasses, når Holbæk Kommune har vindende 
rådgivers bud på tidsplan.  Hvis Kommunalbestyrelsen godkender projektet, skal følgende 
faser begynde med forventet igangsættelse 2024/2025: Detailprojektering, Udbud af 
entreprise, og Anlægsperiode. 
 
Information om projektet vil løbende blive opdateret her: https://deltag.holbaek.dk/da-
DK/projects/kystbeskyttelse-af-sommerhusomradet-kisserup-1  
 
 
Jubilæumsfest – en kæmpe succes – billeder er lagt op på facebook 
 
Festudvalget til 60 års jubilæet blev sat på sidste års generalforsamling, og bestod af 4 
personer:  
Annette, Birgitte, Berit og Pia Maj.  
Første møde blev holdt i marts, hvor opgaverne i forbindelse med festen blev drøftet og fordelt. 
Invitationerne blev sendt ud i maj og 77 personer tilmeldte sig.  
Festen blev holdt d. 5 august på Strandengen og et stærkt hold af frivillige kom og hjalp med 
opsætning af telte, borddækning og bar. Til dem en kæmp stor tak for engagementet. 
Festen begyndte kl. 14 med det flotteste kagedyst bord. Der var blevet bagt og pyntet kager i 
sommerhuset og der blev lagt en solid bund i maverne inden sommerdysterne på græsset 
startede. Der var konkurrence om den flotteste kage, hvilket viste sig at blive en udfordring. 
Men der blev kåret to vindere blandt alle de mange fine og velsmagende kager. En særlig tak 
til Rita som havde kreeret en ægte jubilæumskage, med monogram over Kisserup Enge.  
De olympiske dyster var Kongespil, hvor holdene blev godt blandet af unge og gamle. Og den 
hårde disciplin RUNDBOLD, hvor der også var stor deltagelse. Flere fik sågar skader i lægge, 
lår og baller. 
Snakken gik og folk hyggede sig i en fuldstændig fantastisk sommeraften.  
Maden ankom og slagter drengene gik i gang med anretning under kyndig ledelse af Annette 
(festudvalgets koordinator) og der var så rigeligt at der blev lavet too go madpakker.  Barpigen 
Birgitte langede øl og vin ud til folket – og det gjorde hun hele aften. En kæmpestor tak for 
indsatsen til den gode barpige.  
Denne fine ramme om festligheder kunne ikke være en realitet uden en kæmpe indsats fra 
Lars og Berit, som havde lavet et stort forarbejde inden festen: Lars havde styr på alle telt 
delene – hvilket lettede arbejdet med opsætning, de kulørte lamper, som var udlånt af Berit og 
Lars skabte en perfekt stemning og ramme for jubilæumsfesten.  
Resten er historie – det blev en vidunderlig fest med masser af snak og hygge og folk 
blandede sig med hinanden.  
Tak for jeres store opbakning til festen – det var hele sliddet værd������ Og tak til de frivillige der 
stod friske op søndag morgen, og hjalp med nedtagning og oprydningen.  
 
På vegne af festudvalget 
Annette, Berit, Birgitte og Pia Maj 
 

 
Har I ris/ros, så skriv endelig til bestyrelsen Bestyrelsen@kisserupenge.dk  
På bestyrelsens vegne G/F 
Kisserup Enge 
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